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Guarantee & Aftercare

When installing or using tools, extra care must be taken to avoid damaging the 
finish or fitting. To maintain the appearance, please ensure it is cleaned regularly 
using a clean soft damp cloth only. Abrasive cleaners or detergents must not be 
used as they may cause surface deterioration. The company provides a guarantee 
against faulty material or manufacture excluding serviceable parts, providing they 
have been installed, cared for and used in accordance with our instructions.

INSTALLATION PROCEDURE

安装示意图

1，安装前要冲洗冷，热水管道中的泥砂，防止堵塞，导致产品

的滴漏或出水量小。

2,如图片1所示,把冷,热进水管与1号阀体中两个G1/2内牙连接起来

 (要带生料带或涂胶水密封).
3,在墙面合适位置,分别用3只2和3膨涨钉把阀体固定在墙上.
4,拔掉5号塑料外套,拧紧4号塑料堵头.
5,打开冷,热水供水阀,检验阀体各处连接是否牢固和滴漏.合格后再
  套上5号塑料保护外套.
6,装饰墙面(注意两个安装孔的大小).

Installation diagram

IMPORTANT NOTICE

All products must comply with regulations of Local Water Authority as contained in their by-
laws.

If the product is not supplied with balanced pressure, the mixer will not function properly. Non-
return valves should be fitted on both the hot and cold feeds as close to the tap as possible 
(non-return valves not provided).
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塑料扳手

使用一段时间后，如出水量变
少，可以用塑料扳手拆下起泡器
进行清洗。

7,如图2所示，先拆掉2号塑料堵头，然后拔掉5号外塑料套，最后套上6
   号法兰。

8，如图片3所示,用手旋出9号铜螺帽,然后拔出10号出水管。

9，在8号转换接头G1/2外牙上绕上生料带和涂上胶水，接着把它拧到

   阀体G1/2内牙上,最后用S12六角扳手拧紧接头.
10,套上7号法兰.
11,把10号出水管插入到8号接头内孔上,然后用9号螺帽固定好出水管
   (注意10号出水管一定要插到位)

12,拧下16号手柄杆，用13号S2.5扳手拧松一点15号M5螺丝，然后把12

  手轮套到14号阀杆上，接着用S2.5扳手拧紧M5螺丝,把手轮固定好,
 (要注意手轮的安装方向 ).
13,拧上16号手柄杆.

14. connect to cold and hot water supply,and make sure all connectors
   have no leaks.

● Figure II

Plastic spanner

After use for a while, if the water outlet 
flow is reduced, please unscrew 
the aerator by plastic spanner to clean. 
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